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标签

评论

各种鱼的单词，嗯，比较合适，也比较精美，很好。
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-----------------------------
书很好，原版的，看着舒服，双十一的价格很划算。

-----------------------------
非常棒的绘本，宝宝喜欢！

-----------------------------
薄薄的几页纸，不过故事挺搞笑的。

-----------------------------
很好很好。。。。。。。。。。

-----------------------------
很有趣的书，单本买了很多，娃娃喜欢

-----------------------------
很好，是适合幼儿园的小朋友

-----------------------------
书非常好，小朋友非常喜欢值得购买。

-----------------------------
满减活动加上神卷很便宜…且书内容不错

-----------------------------
京东有的书全在京东买，非常划算！

-----------------------------
支持京东购书，支持京东购物。

-----------------------------
薄，内容可以，要是看到实物估计不会选择



-----------------------------
活动购买最合适

-----------------------------
好书好书，非常好书好书，非常好的图书好书好书，非常好的图书好的图书

-----------------------------
爱死这只猫了。有机会把这个系列收齐。

-----------------------------
很好的书很好的书很好的书

-----------------------------
朋友推荐的

-----------------------------
很好的一本书，孩子很喜欢，喜欢在京东买书。很好的一本书，孩子很喜欢，喜欢在京
东买书。很好的一本书，孩子很喜欢，喜欢在京东买书。很好的一本书，孩子很喜欢，
喜欢在京东买书。很好的一本书，孩子很喜欢，喜欢在京东买书。很好的一本书，孩子
很喜欢，喜欢在京东买书。

-----------------------------
好。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。。

-----------------------------
Bestselling author and artist Rob Scotton is the creator of both Russell the Sheep and
Splat the Cat. The inspiration for Splat came from the big black cat that lived next door.
Rob lives in Rutland, England, with his wife, Liz, who is also an artist. ,

-----------------------------
Splat the Cat and his class go on a field trip to the aquarium! Splat tries to impress
Kitten with his excellent sea creature facts, but he might not know as much about
underwater creatures as he first thought. Mrs. Wimpydimple reminds them to look,
don't touch. But Splat finds himself making a great big—splat! Bestselling author and
artist Rob Scotton is the creator of both Russell the Sheep and Splat the Cat. The
inspiration for Splat came from the big black cat that lived next door. Rob lives in



Rutland, England, with his wife, Liz, who is also an artist. , Bestselling author and artist
Rob Scotton is the creator of both Russell the Sheep and Splat the Cat. The inspiration
for Splat came from the big black cat that lived next door. Rob lives in Rutland,
England, with his wife, Liz, who is also an artist.
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